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Sanok, dnia 23.02.2022 r

Przewodniczący
Rady Miasta w Sanoku
mgr Andrzej Romaniak

Interpelac_i radnego Macteja Drwięgi w sprAwie:

funkcjonowania uczniów z sołectw Bykowce, Zabłotce, Trepcza w sanockich

szkołach podstawowych

W zvliązku z pozyskaniem na wczorujszym spotkaniu w dzielnicy Posada

aktualnej liczby dzieci z sołectw proponowanych do włączenia w granice miasta

(Bykowce, Zńłotce, Trepcza) w wysokości 185 uczniów, co stanowi 25 %
w odniesieniu do wszystkich uczniów spoza miasta Sanoka uczęszczających do

szkół podstawov,rych w naszym mieście proszę o:

1) rozbicie Liczby 185 na poszczególne szkoĘ podstawowe w Sanoku, do

ktorych uczęszczĄą ci uczniowie

2) udzielenie odpowiedzi na pytanie: czy przyjęcie tych uczniów

spowodowało w którejkolwiek sanockiej szkole (szkołach) koniecznośc

utworzenia dodatkowych oddziałów klasowych ? Jezeli tak, to w których ?

Rad w Sanoku
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